

---

**From:** Rachelle Cote  
**Sent:** February 16, 2022 9:56 AM  
**Cc:** Caroline Cox; Nicki Duke; Jocelyn Moreno; \_PHI  
**Subject:** Regulation Link Available and Letter of Instruction Revoked / Lien du règlement disponible et lettre d'instructions révoquée  
**Attachments:** 20220216 Regulation Available and LOI Revoked.pdf; 20220216 Regulation Available and LOI Revoked FR.pdf

**Follow Up Flag:** Follow up  
**Flag Status:** Flagged

*On behalf of Dr. Corneil, Acting Medical Officer of Health/CEO / De la part de Dr Corneil, médecin hygiéniste par intérim/Directeur exécutif*

Good morning,

I am writing to make you aware of two changes that impact businesses. The regulation is now available for the next phase of reopening, and the Timiskaming Health Unit is revoking our Letter of Instruction.

\*\*\*\*\*

Bonjour,

Je vous écris pour vous informer de deux changements qui affectent les entreprises. Le règlement est maintenant disponible pour la prochaine phase de réouverture, et les Services de santé du Timiskaming révoquent la lettre d'instructions.

Dr. Glenn Corneil  
Acting Medical Officer of Health/Chief Executive Officer  
**Timiskaming Health Unit**





**Head Office:**  
247 Whitewood Avenue, Unit 43  
PO Box 1090  
New Liskeard, ON P0J 1P0  
Tel.: 705-647-4305 Fax: 705-647-5779

**Branch Offices:**  
Englehart Tel.: 705-544-2221 Fax: 705-544-8698  
Kirkland Lake Tel.: 705-567-9355 Fax: 705-567-5476  
[www.timiskaminghu.com](http://www.timiskaminghu.com)

February 16, 2022

Good morning,

I am writing to make you aware of two changes that impact businesses. These changes are covered below.

### **Regulation Available for Next Phase of Reopening**

As we shared in a business email earlier this week, the Government of Ontario has announced that the next phase of reopening will take place on Thursday, February 17. The regulation related to this announcement is now available [here](#).

### **Timiskaming Health Unit Revoking Letter of Instruction**

THU is revoking our Letter of Instruction, issued November 23, 2021. This regulation temporarily reinstated capacity limits and physical distancing requirements. Businesses should follow the regulation linked above for current provincial restrictions.

Although the Letter of Instruction included additional restrictions (reinforcing masking and other public health requirements and strengthening proof of vaccination requirements), these restrictions are also covered under provincial regulations, and there are no additional changes to the steps that businesses must take.

Sincerely,

Dr. Glenn Corneil, B.Sc., M.D., C.C.F.P., F.C.F.P.  
Acting Medical Officer of Health/CEO

Le 16 février 2022

Bonjour,

Je vous écris pour vous informer de deux changements qui affectent les entreprises. Ces changements sont mentionnés ci-dessous.

**Règlement disponible pour la prochaine phase de réouverture**

Comme nous l'avons partagé dans le courriel aux entreprises plus tôt cette semaine, le gouvernement de l'Ontario a annoncé que la prochaine phase de réouverture aura lieu le jeudi 17 février. Le règlement relatif à cette communication est maintenant disponible [ici](#).

**Les Service de santé du Timiskaming révoquent la lettre d'instructions**

Les SST révoquent la lettre d'instructions, publiée le 23 novembre 2021. Ce règlement a temporairement rétabli les limites de capacité et les exigences de distanciation physique. Les entreprises doivent suivre le règlement lié ci-dessus pour les restrictions provinciales actuelles.

Bien que la lettre d'instructions comprenait des restrictions supplémentaires (renforcement du port du masque et d'autres exigences de santé publique et renforcement des exigences en matière de preuve de vaccination), ces restrictions sont également incorporées dans le règlement provincial, et il n'y a aucun changement supplémentaire aux mesures que les entreprises doivent prendre.

Sincèrement,



Dr Glenn Corneil, B.Sc., M.D., C.C.F.P., F.C.F.P.  
Médecin-hygieniste par intérim/Directeur Exécutif